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Aan fractie VVD Lansingerland 
t.a.v. de heer Mauriel van As

Van College van B&W

Onderwerp Raadsvragen artikel 37 over fietsen in Berkel centrum

Datum 22 februari 2022

Ons kenmerk U22.00644

Geachte heer Van As,

Op 4 februari 2022 heeft u raadsvragen ingediend over Raadsvragen artikel 37 fractie VVD over fietsen in 
Berkel centrum. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen.

Vraag 1
Bent u bekend met de zorgen en klachten van winkeliers en winkelend publiek over het fietsverkeer dat 
kruist met wandelende mensen in het centrum van Berkel? Zo ja hoe kijkt het college zelf tegen deze 
klachten en zorgen aan?
Antwoord
Ja, het college is bekend met deze zorgen. Hierover heeft zowel ambtelijk als bestuurlijk overleg 
plaatsgevonden met onder andere de winkeliersvereniging.

Vraag 2
Wat ziet het college als mogelijkheden om de veiligheid te vergroten en de beleving te verbeteren van het 
winkelende publiek?
Antwoord
Op dit moment is het toegestaan om in delen van het winkelgebied van het centrum van Berkel te fietsen. 
Dit geldt met name in de Kerkstraat en de Kerksingel. Dit is ook de plek waar de meeste meldingen vandaan 
komen. Het voornemen van het college is om dit gedeelte van het centrum binnen reguliere winkeltijden 
een fietsverbod in te stellen.
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Vraag 3
Op welke termijn zouden er maatregelen genomen kunnen worden zoals bij vraag 2 gevraagd?
Antwoord
Het voornemen is om het proces op te starten om te komen tot een voetgangersgebied zonder fietsers, en 
rond de zomer hiertoe een verkeersbesluit te nemen. De procedure willen we zorgvuldig doorlopen. Dit 
vraagt tijd en afstemming, ook met de omgeving. Ook onderzoeken we de wijze waarop we in deze nieuwe 
situatie moeten omgaan met fietsparkeren.

Vraag 4
Hoe kijkt het college aan tegen handhaving op fietsgebruik in stukken waar dit niet is toegestaan in het 
centrum van Berkel?
Antwoord
Waar fietsen niet is toegestaan kan handhavend worden opgetreden in de vorm van waarschuwen en 
bekeuren. Dit gebeurt ook met enige regelmaat.

Vraag 5
Is het college bereid handhaving -al dan niet tijdelijk- te intensiveren ten einde de overlast op korte 
termijn te verminderen? Zo nee, waarom niet?
Antwoord
Intensiveren van de handhaving betekent extra inzet van capaciteit die wij niet tot onze beschikking 
hebben. Op dit moment wordt prioriteit gegeven aan met name de toezicht en handhaving van de Corona- 
maatregelen, naast de reguliere inzet van onze boa’s. Door een algeheel fietsverbod in te stellen wordt de 
verkeerssituatie duidelijker en wordt handhaving in de toekomst eenvoudiger.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Mickel Beckers
Gemeentesecretaris

drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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